
 

AGENDAPUNTEN BIJLAGEN 

   

 Openbare vergadering  

   

A Opening  

 De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom, in het bijzonder dhr. Visser, 
voor wie dit de laatste AB-vergadering is. 

De voorzitter doet melding van de afwezigen, waaronder dhr. Sijbom, voor wie dit ook de 
laatste AB-vergadering zou zijn geweest. 

 

   

B Mededelingen  

  Dhr. Schelberg: 

Op 15 mei sluit hij aan bij een bestuurlijk overleg met de minister van I&M over 
nucleaire veiligheid. 

Dhr. Wevers:  

 De brandweerbingo heeft de Bronzen Rookmelder gewonnen. 

 Het einde van de FLO-onderhandelingen is in zicht; er is een principe-akkoord tot 
stand gekomen dat nu bij de achterban van werkgevers (veiligheidsregio’s) en 
werknemers (vakbonden) wordt voorgelegd. Er wordt in juni een landelijk akkoord 
verwacht. 

 

    

C Verslag 30 maart 2017  

  Geen opmerkingen. Vastgesteld.   

    

D Ingekomen stukken  

  Geen opmerkingen.   

    

E Ter bespreking/Ter besluitvorming  

 1  Presentatie mbt evenementen 

Mevr. ter Riet geeft een presentatie betreffende de ontwikkelingen in het 
evenementenbeleid. Van 2008 tot heden zijn er verschillende ontwikkelingen geweest, 
waarbij vanaf 2016 het accent heeft gelegen op professionalisering. Dit uit zich onder 
andere in een nieuwe werkwijzer die door het bestuur is vastgesteld en de lancering 
van twee websites. De ene website betreft LiveEvents en is bedoeld voor alle 
ambtelijke betrokkenen. Burgemeesters die hier nog geen toegang toe hebben, kunnen 
dit via hun AOV-er aanvragen. De andere website is bedoeld voor de organisatoren 
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van evenementen en voegt de informatie die zij nodig hebben voor het aanvragen en 
organiseren van veilige evenementen samen. Een link naar deze website zal worden 
toegestuurd aan de aanwezigen. 

 

Er zijn complimenten over de beide website en de aanpak van VRT. Er is hard, 
vernieuwend en verbeterend gewerkt.  De heer Hofland brengt twee onderwerpen aan 
de orde. De eerste betreft het aantal voorschriften die niet altijd maatwerk lijken te zijn. 
Mevr. ter Riet geeft aan dat dit inderdaad het geval kan zijn en dat dit een speerpunt 
van het lopende jaar is. Een ander punt van de heer Hofland dat wordt ondersteund 
door diverse collega’s  betreft evenementen waarover niet alleen een technisch advies, 
maar ook een bestuurlijk standpunt moet worden meegewogen. Algemene stemming is 
dat het daarbij wenselijk is dat een regionale lijn wordt gevormd. Besloten wordt om 
jaarlijks een beperkt aan dilemma’s met betrekking tot evenementen voor te leggen 
aan het Algemeen Bestuur. 

 2  Risicogerichte brandweerzorg 

De heer Schelberg licht de memo toe, die een vervolg is op de bespreking in de 
tweedaagse van het AB in november 2016. Hij vraagt instemming voor een aantal 
specifieke punten uit de memo. 

Mevr. Haverkamp geeft aan dat zij een ander soort notitie had verwacht op basis van 
de afspraken die eerder gemaakt zijn in het AB. Zij verwachtte een visuele weergave 
van risico’s en maatregelen, en de voortgang ten opzichte van een duidelijk 
geformuleerd einddoel. De heer van Veldhuizen licht toe dat het einddoel is om aan de 
wettelijke verplichtingen te voldoen binnen de beperkte financiële middelen die 
beschikbaar zijn. Elke gemeente op zich kan dit doel  niet halen, maar gezamenlijk 
kunnen we betere resultaten bereiken. Er is geen duidelijk geformuleerd einddoel, 
omdat als gevolg van wijzigingen in de Twentse samenleving en de brandrisico’s, ook 
telkens een aanpassing van de afwegingen gemaakt zal worden. De heer Wevers 
voegt hier aan toe dat voor Tubbergen een visuele weergave gemaakt is in het kader 
van gemotiveerd afwijken, die nu ook in de rest van Twente uitgerold gaat worden via 
de Quick Scan. Daarnaast wordt gewezen op de informatie in de grijze box over 
risicogerichte brandweerzorg, die is overhandigd tijdens de tweedaagse, met 
aanvullende informatie op Twents en gemeentelijk niveau. Afgesproken wordt dat de 
brandweer contact opneemt met mevr. Haverkamp om in gesprek te gaan over dit 
onderwerp en vast te stellen of dit leidt tot aanvullende vragen. 

 

De heer Welten leest in de notitie dat gesproken wordt over nieuwbouw en herlocatie 
van kazernes. Dit is in zijn beleving niet volgens de afspraken die gemaakt zijn bij 
regionalisering. Hierover zou een bestuurlijke afweging moeten plaatsvinden in relatie 
tot het Twentse regionale dekkingsplan. De heer Wevers licht toe dat is afgesproken 
om tot 2018 geen kazernes te sluiten, met het oog op mogelijke onrust bij de 
vrijwilligers. Inmiddels hebben al een aantal wijzigingen plaatsgevonden (Haaksbergen, 
Almelo) die  bottom-up hebben plaatsgevonden. De heer van Veldhuizen stelt voor om 
inzichtelijk te maken wat de afspraak is met betrekking tot de kazernes en wat de 
huidige situatie is in relatie tot het regionale dekkingsplan. Dit wordt teruggekoppeld 
naar de leden van het AB. 

 

De heer Visser vraagt in hoeverre de pilot van Risicogericht Toezicht voldoet aan de 
nieuwe Landelijke Handhavingsstrategie en of dit met de provincie, die de gemeenten 
controleert op toezicht, is afgestemd. De heer Wevers geeft aan dat intensieve 
afstemming heeft plaatsgevonden, en gaat navragen met welke partijen dit is geweest. 
Nader bericht volgt. 

 

De notitie wordt vastgesteld. 

 

 3 Follow-up interimcontrole 

 

Geen opmerkingen. De notitie wordt vastgesteld. 
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F Ter kennisgeving   

 1 Memo gewijzigde oefeningen 2017  

De heer Welten juicht de geplande expertsessies toe. Hij stelt voor om de 
locoburgemeesters te betrekken bij de mediatraining. Gezien het feit dat er in 2018 
gemeenteraadsverkiezingen zijn en er een verschuiving van locoburgemeesters 
mogelijk is, zal dit langjarig ingezet worden. 

 

    

G R  Rondvraag  

  Het beleid rond toegang van de meldkamer is gewijzigd. De heer Welten vraagt of de 
toegang voor burgemeesters weer laagdrempeliger kan worden geregeld. Dit wordt 
toegezegd. 

 

    

H Sluiting  

 De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun inbreng.  

 

 

Vastgesteld in de vergadering van het algemeen bestuur d.d. 10 juli 2017. 

 

 

 

Secretaris,     Voorzitter, 

H.G.W. Meuleman                                                        Dr. G.O. van Veldhuizen 

 

 


